
Ивица Дачић: ЕУ сада има друге бриге осим преговора са Србијом, али ми се надамо да ћемо отворити поглавља 30. јуна
понедељак, 27 јун 2016 14:56

Министар спољних послова Србије Ивица Дачић оценио је данас да то што Хрватска из
"суштинских разлога" није дала сагласност о отварању поглавља 23 у преговорима ЕУ о
чланству са Србијом не значи да поглавље неће бити отворено 30. јуна, али да Европска
унија (ЕУ) у овом тренутку има друге бриге.

  

  

- Технички је то све могуће, али мислим да у овом тренутку ЕУ има друге бриге, а да ова
није главна. Мислим да је у интересу саме ЕУ да изађе у сусрет што бржем отварању
поглавља зато што земље западног Балкана насупорт Великој Британији имају
заједнички интерес да постану чланице - рекао је Дачић новинарима у Београду.

  

Он је казао да Србија "од самог почетка" није желела да је Хрватска условљава било
чиме и да то није питање односа Хрватске према Србији, већ питање односа Хрватске
према свим земљама чланица ЕУ које то не подржавају.
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- Уколико може да се отвори сада у јуну, уколико не онда у јулу или неком другом месецу
- додао је Дачић.

  

О Влади када Вучић буде имао времена, јако је заузет

  

Лидер СПС Ивица Дачић изјавио је да нема никаквог одугловачења са процесом
формирања нове владе, већ да је реч о томе да због згуснутог распореда мандатара
Александра Вучића не постоји датум када би то могло да буде обављено.
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- Не могу да говорим у име премијера, али премијер се спрема да посети Белорусији,
тамо ће бити два дана, након тога нас чека Самит земаља Западног Балкана са ЕУ 4.
јула у Паризу, веома важан догађај, пре тога смо имали посету кинеског председника... -
образложио је Дачић.

  

Како је истакоа, овде није реч о томе да неко сада одуговлачи намерно, него је реч о
томе колико он жели да заиста направи најбољи избор.

  

- Вероватно му треба више времена, јер од свих обавеза које сам навео видите да не
постоји датум када бисте то могли да обавите - рекао је Дачић новинарима у Београду.

  

Каже да по питању другог круга консултација са мандатаром нема ништа ново да
саопшти, да он сваки дан разговара са Вучићем о дневним и оперативним стварима,
спољној политици, функционисању владе, али да оно што је најављено у медијима као
други круг разговора нису имали.

  

- Зависи од динамике премијера када ће то бити на дневном реду. Са наше стране је
неспорна жеља да наставимо нашу сарадњу, сматрамо да је то у најбољем интересу
Србије, а на премијеру је да дефинише динамику и рокове и начин на који бисмо
учествовали у власти - рекао је Дачић.

  

Упитан да ли ће он бити у влади, Дачић је рекао да је то питање за Вучића.

  

Вучић је изјавио данас да ће влада бити формирана "кад буде имао владу", а да ће то
свакако бити пре 17. августа, кад заседају директори ММФ.

  

- Формираћемо владу кад будем могао да формирам владу, у складу са законом - рекао
је Вучић новинарима у Београду, а на питање да ли ће то бити пре 17. августа, кад
заседају директори ММФ, одговорио: "Далеко је 17. август".
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Јадранка Јоксимовић: Ми смо урадили све што је до нас, Србија је на сасвим
добром путу

  

Министарка без портфеља задужена за евроинтеграције Јадранка Јоксимовић оценила
је да је Србија на "сасвим добром путу" и да данашњи састанак у Бриселу ништа битније
неће угрозити динамику њених евроинтеграција.
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- Да ли ћемо бити спремни до краја холандског председавања, 30. јуна, или ћемо ући у
јулу када Словачка преузме председавање... ми смо урадили све што је до нас, све друго
је на ЕК и земљама чланицама - рекла је Јоксимовићева.

  

Земље чланице Европске уније ни данас нису постигле договор о отварању поглавља 23
у преговорима о чланству са Србијом, зато што превасходно Хрватска из "суштинских
разлога" и Велика Британија "технички" због ситуације с Брегзитом нису дале
сагласност да се то учини 30. јуна.

  

То су агенцији Бета рекли званичници у Савету министара ЕУ у Бриселу по завршетку
састанка Радне групе за суседство, проширење и Западни Балкан (ЦОЕЛА), који су
подвукли да је засад једино поуздано да ће 30. јуна бити одржана Међувладина
конференција ЕУ-Турска на којој ће бити отворена нова поглавља у преговорима с
Анкаром.

  

Ако изостане нужна једногласност о отварању поглавља 23 и 24 у преговорима са
Србијом, то би она било померено за јули или септембар ове године.

  

(Бета-Танјуг)
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